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Írásbeli kérdé s

Dr. Szili Katalin
Az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Felkészültek-e az állami szervek és az önkormányzatok a lakótelepeket már most is
sújtó szociális válság elmélyülésére?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Szűcs Erika szociális és munkaügyi miniszter asszonyhoz . .

A kérdésre a választ írásban kérem

Tisztelt Miniszter Asszony !

A lakótelepen élők között jelentős réteget képviselnek az egyedülálló kisnyugdíjaso k
és az egyszülős háztartások (ez pl . Újpalotán az összes háztartás 30-30 %-át teszi ki), az
alacsony bér ű köztisztviselők és közalkalmazottak . Ezeket a rétegeket kettős teher sújtja : a 13 .
havi nyugdíj jelentős korlátozása, és a közalkalmazottak 13 . havi bérének elvétele az egyik
oldalról, a rezsiköltségek drámai emelkedése a másik oldalról, a gáz- és távhőkompenzáci ó
költségvetési forrásainak drámai csökkenésével párhuzamosan . A lakótelepi népesség túljutott
teherviselő képességének határán, öngondoskodási képessége rendkívül csekély .

Fentiek miatt a lakótelepi családok már megrendült szociális helyzete rohamosa n
romlik a jövő évben. Ugyanakkor a megszorításokkal, elvonásokkal sújtott, eladósodot t
önkormányzatok a szociális igényeket nem tudják kielégíteni .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Kérdéseim tehát :

Mit tesznek annak érdekében, hogy a lakótelepen él őket, elsősorban a
kisnyugdíjasokat és az egyszül ős háztartásokat sújtó szociális válság további elmélyülésé t
megakadályozzák ?

Várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 17 .

László Tamás
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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